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В рецензии дается оценка одному из первых комплексных конституционно-правовых исследований судебного 
толкования нормативных правовых актов, предпринятого в книге Н.С. Малютина. Выявляется концептуально-
методологическое и прикладное значение данного научного труда для освоения проблем судебной интерпретации 
в противоречивых условиях становления российского конституционализма. В полемическом и критическом клю-
че осмысливаются авторские обобщения и выводы, касающиеся самого понимания толкования права, системных, 
процедурных, институциональных характеристик судебной интерпретации.
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The review evaluates one of the first comprehensive constitutional-law studies of judicial interpretation of 
normative legal acts undertaken in the book by N.S. Malyutin. The article reveals the conceptual, methodological and 
applied significance of this scientific work for mastering the problems of judicial interpretation in the contradictory 
conditions of the formation of the Russian constitutionalism. The author’s generalizations and conclusions concerning 
the very understanding of the interpretation of law, systematic, procedura, and institutional characteristics of judicial 
interpretation are interpreted in a polemical and critical way.
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